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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:716 Åtgärder med anledning av säkerhetsbrister på Lantmäteriet

I mars 2024 informerades Regeringskansliet om allvarliga säkerhetsbrister på 
Lantmäteriet, som innefattade otillräcklig sekretessgranskning och potentiella 
risker för Sveriges säkerhet. Trots detta framgår det inte av statsrådets tidigare 
svar vilka konkreta åtgärder som diskuterades eller planerades av regeringen för 
att hantera dessa brister. Att regeringen enbart hänvisar till myndighetens egna 
beslut och åtgärder är inte tillräckligt i en så allvarlig situation.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vilka konkreta åtgärder diskuterades eller planerades av regeringen efter att 
informationen om säkerhetsbristerna på Lantmäteriet framkom i mars 2024?

………………………………………

Denis Begic (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-24
Besvaras senast
2025-02-05 kl. 12.00


